

Letter from the Principal

رسالة من مدير المدرسة

As part of our ongoing effort to keep an open line of communication with our parents, I would like to take a moment to share information regarding a threatening comment brought to our attention.

On Thursday, Oct. 10, 2019 a student shared with Stout administration that another student had made comments threatening violent actions at Stout. We contacted our School Resource Officer and began an investigation into the credibility of the threat. We were able to identify the student who made the comment and at this point are continuing to determine if the comments were credible or just an example of a young person making a bad choice when expressing himself.

It is important to note that the comments did not mention any immediate action rather it referenced taking action at a future time. Therefore, there was no immediate danger for any student or staff at Stout specially that the above mentioned student was with one of our stall for all of the time once he was identified.

I would like to thank the student who brought this to our attention. I would also like to thank our SRO and the Dearborn Police for their quick response in helping to resolve this concern.

Everyday, all of us at Stout work to maintain a safe school environment for all students. By always working together, and communicating, Stout will continue to be a great school and a safe place for your child.

Thank you

Gregory Oak
Stout Middle School Principal

إستمرارا في جهود المبذولة لفتح خطوط التواصل مع أهالي طلابنا وطلاباتنا، أود أن أشارككم بعض المعلومات عن تعليق تهديدي تناهى إلى مسامعنا و يحمل بعض الخطورة.

يوم الخميس، ١٠ أكتوبر (تشرين الأول)، ٢٠١٩، قام أحد الطلاب بإبلاغ الإدارة بأن أحد زملائه الطلاب قد أدلى بتعليقات تهدد بأعمال عنف في مدرسة ستاوت. وقد إتصلنا فوراً بشرطي المساندة المخصص لمساعدة المدرسة وبدأنا تحقيقاً فورياً للتأكد من مصداقية هذا التهديد. وقد تمكنا من تحديد الطالب الذي ألقى هذه الملاحظة التهديدية ونتابع العمل حالياً للتأكد ما إذا كان التهديد جدياً أو مجرد مثالٍ على مراهق إتخذ خياراً خاطئاً للتعبير عن مشاعره.

ومن الضروري التأكيد على أن هذه التعليقات لم تحدد أي عمل فوري بل أشارت إلى عمل ما في وقتٍ لاحق، لذلك لم يكن هناك من خطر داهم على أي من الطلاب أو الموظفين في مدرسة ستاوت خاصة وأن الطالب المذكور كان برفقة احد الإداريين طوال الوقت فور معرفة المدرسة بالأمر.

وأود هنا أن أوجه شكري العميق للطلاب المسؤول الذي قام بتنبهنا إلى هذه المسألة وإلى شرطي المساندة المختص وإلى شرطة مدينة ديربورن لإستجابتهم السريعة لحل هذا الإشكال.

إننا في مدرسة ستاوت المتوسطة نحاول جاهداً، وبشكلٍ يومي، تأمين بيئة آمنة لجميع طلابنا. وستستمر ستاوت عبر العمل معاً والتواصل المستمر، بأن تكون مدرسة عظيمة ومكاناً آمناً لكل من أطفالكم.

مع الشكر الجزيل

السيد غريغوري أوك
مدير مدرسة ستاوت المتوسطة